
Zápis z lV. (2/2023) zasedání zastupitelstva obce konaného dne 17,

04. 23

účast zastupitelů: Aleš Drahokoupi|, Petr Somr, Miroslav Jeníěek, Josef LouŽil, Bc. Kristýna

Jiráková, Eva Urbanová, lng. Luboš Minařík

Občané: Bc. Kristýna Burešová

Program:

1, Zahé4ení

2. Určení zapisovatele zápisu

3. Volba ověřovatelů zápisu

4, Schválení programu zasedání

5,Zámér převodu pozemku 100/1 v k,ú. Brloh u Přelouče

6. Kamerový systém

7. Schválenízáměru podepsat smlouvu o budoucí smlouvě se společností čEZ Distribuce, a, s

8. schválen í záméru podepsat smlouvu na dotaci z pardubického kraje

9. Schválení podpisu smlouvy se společností EKO-KOM a,s,

1 0. Schválení upraveného rozpočtového opatření

11. Diskuse

12, Závér

Hlasování: 0-0-0

Pro - Proti - Zdržel se

ad1) Zahájení v ,19:00 hodin

ad2) Volba zapisovatele - Kristýna Jiráková

Zapisovatelka byla navžena a schválena

ad3) Ověřovatelé - Josef Loužil, Eva Urbanová

Ověřovatelé byli navženi a schváleni

7_0-0

7-0_0

ad4) Program zasedání:

Zastupitelé program zasedáni doplnili o nové body, které byly zařazeny pod ě, 7 Schválení záměru

pooeósat r1nnůuu o budoucísmlouvě se společnostíČEZ Distribuce, a. s,, pod Č.8 Schválenízáměru



podepsat smlouvu na dotaci z Pardubického kraje, pod č. 9 Schválení podpisu smlouvy se spo}eěností

EKO-KOM a.s,, pod č. 10. Schválení upraveného rozpoětového opatření.

Program zasedání byl poté schválen. 7-0-0

ad5) Záměr obce Brloh požádat SPÚ o převod pozemku í00/1 v k.ú. Brloh u Přelouěe

obec Brloh požádá Státní pozemkový úřad o převod pozemku do svého vlastnictví p.ě.100/1 o

celkové výměře 480 m2.

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili 7-0-0

ad6} Vybudování kamerového systému v obci Brloh

Starosta nechalvypracovat cenovou nabídku na kamerový systém a zabezpeěení od firmY Meteor-CS

s.r.o ( Tlapnet ) a firmy Rozhlasy Zabezpečení R, Pikl, Firma Meteor-CS s,r.o. vystavi|a nabídku na

kamerový systém v obci Brloh a zabezpečovací systém na budovu na místním hřištiza cenu 98 822

Kč včetně DpH , Firma Rozhlasy Zabezpečení R.Pikl dala nabídku pouze na zabezpeěovacísystém
na hřiště v hodnotách 32192,05 Kč a 35 914,01 Kč včetně DPH z důvodu Že nemá v obci

internetovou sít'.

Zastupitelé nabídky projednali a vybrali nabídku od společnosti Meteor - CS s.r.o. za celkovou
částku 98822 Kě z DPH,

Starosta byl pověřen zastupitelstvem obce k podepsání smlouvy.

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili 7-0_0

ad7) Schvátení záměru podepsat Smlouvu o budoucí smlouvě o zÍizenÍ věcného břemene a

dohodu o umístění stavby é.lv-12-2g24391 se spoleČností Čez Distribuce, a. s.

Starosta informoval zastupitelé o smlouvě o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohOdě O

umístěnístavby č.lv-12*2o24391 od společnosti Čez oistriouce a.s. zastoupenou spoleČností

GEoHUNTER s.r.o. jeJímžjménem jedná zmocněnec BC. Josef Bouček, Jedná se o umístění

kabelového vedení v obci Benešovice k.ú, Benešovice u PřelouČe na pozemky obce Č.

15l2,15Bl2.127l6.

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili 7_0-0

ad8) Smlouva o poskytnutí dotace z Programu obnovy venkova Pardubického kraje

Zastupitelé pověřují starostu k podpisu smlouvy na dotaci z Pardubického kraje z programu Obnovy

venkova s názvem akce (Nákup kontejnerů na bio odpad).

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili 7-0-0

ad9) Nová smlouva se společností EKO,KOM a.s.

Starosta informovalzastupitelstvo obce Brloh o nové smlouvě o spolupráci při zajiŠtěnízpětného

odběru azařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství se

spoleěností EKO-KOM.

Zastupitelé schvalují §mtouvu se spoleěností EKO-KOM a.s., kterou se upravuje znění stávající

smlouvy v návaznosti na novely zákona a úpravy legislativy.



Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili

ad{0) Schválení aktualizovaného rozpoětového opatření č, 2

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili

#* r;

7_0-0

7_0-0

adíí) Diskuze

V údolíje třeba opravit cesty v návaznosti na předchozí deŠtě - bude domluvena brigáda.

Starosta nechal vypracovat cenovou kalkulaci na marlqýzu na stavbu na hřiŠti - vYchází velmi draze,

zkusíme se podívat po levnějším řešení .

Využití sloupu u hasičské zbrojnice - bude se řďit,

Záměr vyfuořenívětšího a stálého mlýnku na potoce,

Dveře v hostinci opraví pan Pavel Urban a budou již s bezpečnostními skly,

Akce pálení čarodějnic se v případě nepříznivého počasí přesune do hostince,

adí2) Závér

Starosta poděkoval za úóast a podněty a ve 20:00 hodin zasedání ukoněil,

Kristýna Jiráková Starosta: Drahokoupil
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Vyvěšeno ?,&" CI&" ,ffi

ověřovatel: Eva urbanová

Sejmutr:
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